
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 23/8, 2021, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Johansson(M), Sven-Åke 
Karlsson(S), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge Lundgren(VF). 

Hemma hos Sven-Åke. 

Mötet öppnades av ordförande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Justerare: Lars-Inge. 

Protokoll från den 8/2 och 24/5 upplästes. Kommentarer: Vi påpekar, igen, att 
när pandemin mattats av, så förväntar vi oss att kommunen uppmuntrar till 
aktiviteter på våra äldreboenden. Vi har uppmärksammat att rastplatsen på 
Korsbergavägen mellan Stall Bäckseda och gångbron nu är välskött och i gott 
skick. Vi vill, igen, från kommundelsrådet påpeka att Storgatan från 
Nydalarondellen fram till Hasses gatukök borde ha 40km/t inte som nu 60km/t 
med tanke på den enorma aktivitet som pågår på Tjustkulle idrottsområde. 

Protokollen lades till handlingarna. 

Förfulande nedskräpning utanför Bar och Ät med framförallt cigarettfimpar 
kräver kraftfulla åtgärder från kommunen. 

Användningen av cyklar, framförallt elsparkcyklar har ökat. Detta kräver 
tydligare skyltning gällande cykel/gångbanor i centrum för att öka tryggheten 
och säkerheten. 

Vi vill, sist men inte minst, framföra vår stora uppskattning till kommunen för 
alla vackra blomsterdekorationer! 

Nästa sammanträde hos Fredrik.8/11 kl 18.00. 

Ordf :Sven-Åke Karlsson Sekr: Anita Gunnar 
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